
 

PROTOKÓŁ NR XXIV/12 

z posiedzenia XXIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 28 czerwca 2012 r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1 i 2 

Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.  

Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 

sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za maj 2012 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie następujących uchwał w sprawach: 

1) uchwała zmieniająca uchwałę nr VII/30/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie 

w sprawie utworzenia Zespołu Szkół „Rybienko Leśne” w Wyszkowie; 

2) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych, 

3) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich obwodów; 

4) ustalenia planu sieci publicznych gimnazjów oraz granic ich obwodów; 

5) określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze oraz 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, 

logopedów, doradców zawodowych; 

6) trybu udzielenia i rozliczenia dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

wykorzystania dotacji przez publiczne szkoły, przedszkola oraz inne formy 

wychowania przedszkolnego prowadzone na terenie Gminy Wyszków przez inne niż 

Gmina Wyszków osoby prawne oraz osoby fizyczne; 

7) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa 

dla obszaru Rybienko Leśne; 

8) wspólnej realizacji inwestycji z Powiatem Wyszkowskim; 

9) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu; 

10) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2012-2043; 

11) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2012 rok; 

12) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy za 2011 r.; 

13) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa. 

9. Sprawozdanie Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

z działalności Spółki za 2011 r. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 
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Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

w punkcie 8.14 – uchwały w sprawie podziału Gminy Wyszków na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za -20 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 
 

Ad.3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się 

– 0) został wybrany P. Kazimierz Turek. 
 

Ad.4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1.  P. Lucyna Sosnowska; 

2.  P. Grzegorz Wyszyński; 

3.  P. Stanisław Nasiadka. 
 

Ad. 5. 

Protokół z ostatniej XXIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 31 maja 2012 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za maj 2012r. (załącznik nr 2 do protokołu). 
 

Ad. 7. 

P. Zaremba złożył podziękowania Burmistrzowi za szybkie naprawie przepustu, którego 

właścicielem jest kolej. Dzięki szybkiej reakcji odpowiednich służb, wiele gospodarstw 

zostało ocalonych przed podtopieniem. 

P. Abramczyk poinformował, że niestety nie udało się ochronić łąk w Leszczydole Starym. 

Tam w tej chwili stoi woda. Starostwo miało udrożnić odpływ wody w kierunku rzeki, ale 

tego nie zrobiło. Spytał, czy ktoś z urzędu rozmawiał ze Starostą w tej sprawie? 

P. Wróbel zgłosił, że woda na łąkach stoi również w Gulczewie, Rybnie i Tulewie. 

P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa potwierdził, że faktycznie na łąkach w tych miejscowościach stoi woda. 

Przeprowadzano wizje lokalne w terenie i stwierdzono, że szwankuje melioracja 

szczegółowa. Główna przyczyna, to niedrożne rowy. Jeżeli starostwo nic nie zrobi w tym 

kierunku, będzie jeszcze gorzej.  

P. Dudzik podziękował wszystkim, którzy zaangażowali się w realizację budowy kanalizacji 

sanitarnej w miejscowościach Tulewo Górne, Rybienko Stare i Rybno. 

P. Ickiewicz – Sołtys Sitna podziękowała członkom Komisji Finansów i Gospodarki za 

przyjazd i zapoznanie się z problemami mieszkańców tej miejscowości. 
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Ad. 8. 

1) P. Gołębiewska Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr VII/30/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie 

w sprawie utworzenia Zespołu Szkół „Rybienko Leśne” w Wyszkowie. Poinformowała, że 

w związku z podjęciem uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Kamieńczyku 

oraz uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Skuszewie i przekształcenia jej 

w Szkołę Filialną, podporządkowaną organizacyjnie Szkole Podstawowej wchodzącej 

w skład Zespołu Szkół „Rybienko Leśne”, należy rozszerzyć obwód szkół wchodzących 

w skład Zespołu Szkół „Rybienko Leśne” o miejscowości: Puste Łąki, Skuszew i Świniotop. 

Dodatkowo do obwodu wprowadzono nowo powstałą w Wyszkowie  ulicę Zaciszną. Dodała, 

że projekt powyższej uchwały został szczegółowo omówiony na merytorycznej Komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXIV/198/12 zmieniającej uchwałę nr VII/30/2007 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie w sprawie utworzenia Zespołu Szkół „Rybienko Leśne” 

w Wyszkowie. 
 

2) P. Gołębiewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. Poinformowała, że 

zmiany w przepisach dotyczących rocznego przygotowania przedszkolnego spowodowały, że 

w ostatnim czasie we wszystkich szkołach miejskich uruchomiono oddziały „0”. Również 

zmiany wprowadzone od września 2012 r. w sieci szkół publicznych spowodowały 

konieczność zmian sieci oddziałów przedszkolnych w gminie. W związku z tym, Burmistrz 

proponuje podjęcie powyższej uchwały, która uwzględnia wszystkie te zmiany. Dodała, że 

projekt powyższej uchwały został szczegółowo omówiony na merytorycznej Komisji Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXIV/199/12 w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. 
 

3) P. Gołębiewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych 

szkół podstawowych oraz granic ich obwodów. Poinformowała, że zmiany 

w obowiązującej uchwale podyktowane są podjętymi w kwietniu br. uchwałami w sprawie 

likwidacji szkół podstawowych w Olszance i Łosinnie. Projekt powyższej uchwały został 

szczegółowo omówiony na merytorycznej Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
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P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXIV/200/12 w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 

podstawowych oraz granic ich obwodów. 
 

4). Gołębiewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych 

gimnazjów oraz granic ich obwodów. Poinformowała, że ze względu na porządkowanie 

sieci szkół podstawowych w poszczególnych obwodach tych szkół, należy również 

uporządkować sieć publicznych gimnazjów. W związku z tym, że na terenie gminy powstały 

nowe ulice, należy uwzględnić je w poszczególnych obwodach. I tak: w obwodzie 

Gimnazjum nr 1 przybyło trzy ulice, w obwodzie Gimnazjum Nr 2 - dziewięć, a Gimnazjum 

Nr 3 - jedna. Wszystkie te zmiany zostały ujęte w projekcie powyższej uchwały. Projekt 

powyższej uchwały został szczegółowo omówiony na merytorycznej Komisji Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXIV/201/12 ustalenia sieci publicznych gimnazjów oraz granic 

ich obwodów. 
 

5) P. Gołębiewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 

i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

pełniących funkcje kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, doradców zawodowych. Poinformowała, że 

w Załączniku Nr 1 do projektu uchwały, znajduje się określenie nowych rozmiarów obniżek 

tygodniowego pensum dla kadry kierowniczej przedszkoli i szkół. Natomiast w Załączniku 

Nr 2, z uwagi na konieczność zwiększenia obecności pedagogów i psychologów w szkołach, 

dłuższej ich pracy z uczniem, a przy tym zapewnienie bezpiecznych warunków do nauki, 

znajduje się zapis, by pensum ww. stanowisk ustalić na 25 godzin tygodniowo. Na dzień 

dzisiejszy pensum dla tej grupy osób wynosi 20 godzin. Projekt powyższej uchwały został 

szczegółowo omówiony na merytorycznej Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych przegłosowała 

wniosek, aby tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć pedagogów, psychologów, 

logopedów, doradców zawodowych zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć, wynosił 

22 godziny, a nie jak proponuje Burmistrz – 25. Taką prośbę skierowali również do Komisji 

przedstawiciele tej grupy zawodowej. P. Piórkowska poinformowała, że tych państwa, 

podobnie jak nauczycieli, obowiązuje 40 godzinny czas pracy. Te godziny realizują, biorąc 
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udział w zespołach interdyscyplinarnych, pracując w komisjach uzależnień, wypełniając 

procedury Niebieskiej karty, prowadząc wywiady czy spotykając się z pracownikami OPS.  

P. Abramczyk uważa, że należy dostosować ilość godzin pracy tej grupy zawodowej do 

potrzeb uczniów, a tych jest coraz więcej. Każdy rodzic chciałby, aby te osoby jak najdłużej 

przebywały z dzieckiem. Poza tym na rynku pracy jest ciężko, w innych firmach nikt nie pyta 

o nic, tylko twardo dyktuje warunki. 

P. Gołębiewska uważa, ż zwiększenie pensum, to legalizacja 40 godzinnego czasu pracy. 

Zwiększenie pensum pozwoli na zatrudnienie edukatorów, specjalistów terapii pedagogicznej 

i tych, których zgłosi dyrektor szkoły. Dodała, że np. w Krakowie pensum tej grupy 

zawodowej wynosi 25 godzin, w Legionowie 24, a w Częstochowie 30.  

Przewodniczący Rady – P. Biernacki poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez 

P. Piórkowską, który brzmiał: „tygodniowy obowiązkowy wymiar zajęć osób 

wymienionych w Załączniku Nr 2 projektu uchwały, ustala się na 22 godziny”. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -5 przeciw – 12, wstrzym. się – 4), odrzucili 

powyższy wniosek.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 

nauczycieli pełniących funkcje kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, doradców zawodowych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -14, przeciw – 5, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXIV/202/12 w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli pełniących 

funkcje kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, psychologów, logopedów, doradców zawodowych. 
 

6) P. Gołębiewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie trybu udzielenia i rozliczenia 

dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji przez 

publiczne szkoły, przedszkola oraz inne formy wychowania przedszkolnego prowadzone 

na terenie Gminy Wyszków przez inne niż Gmina Wyszków osoby prawne oraz osoby 

fizyczne. Poinformowała, że ze względu na decyzje o tym, by od września br. stowarzyszenie 

„Przyjazny Krąg” prowadziło publiczne szkoły podstawowe w Olszance i Łosinnie, należy 

określić zasady ich dotowania z budżetu gminy. Projekt uchwały szczegółowo przedstawia 

opracowane zasady dotyczące trybu udzielania i rozliczania dotacji, a także trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji. Projekt powyższej uchwały został 

szczegółowo omówiony na merytorycznej Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXIV/203/12 w sprawie trybu udzielenia i rozliczenia dotacji 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji przez publiczne 

szkoły, przedszkola oraz inne formy wychowania przedszkolnego prowadzone na terenie 

Gminy Wyszków przez inne niż Gmina Wyszków osoby prawne oraz osoby fizyczne. 
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7) P. Kozon – Kierownik w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Wyszkowa dla obszaru Rybienko Leśne. Poinformowała, że przedmiotem 

powyższego planu są tereny o funkcji mieszkaniowo-usługowej, usługowo-mieszkaniowej 

oraz tereny zieleni urządzonej, zieleni krajobrazowo-ekologicznej wraz z infrastrukturą 

techniczną i komunikacyjną. Obszar planu obejmuje tereny o powierzchni ok. 174 ha. Obszar 

terenów zalewowych ustalany jest przez Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej i tak 

ustalony, przenoszony jest do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

W planie wskazano obszar szczególnego zagrożenia powodzią oraz obszar narażony na 

zalanie. Z uwagi na zurbanizowany obszar dopuszcza się zabudowę na terenach położonych 

w obszarze szczególnego zagrożenia powodzią ale pod szczególnymi warunkami (rzędne 

budynku powinny być wzniesione ponad rzędną 88,14 m npm). P. Kozon poinformowała, że 

do projektu planu wpłynęło bardzo dużo uwag. Część z nich (ok. 20%) została uwzględniona 

przez Burmistrza, natomiast ponad sto trzydzieści uwag nie zostało przez Burmistrza 

uwzględnionych. W związku z powyższym, rada musi przegłosować uwagi, które zostały 

zgłoszone do planu, a nie zostały uwzględnione przez Burmistrza Wyszkowa.  

Przewodniczący Rady – P. Biernacki zaproponował, aby głosowanie odbywało się po kolei 

nad wszystkimi uwagami jednocześnie, zgłoszonymi przez daną osobę. 

Radni przyjęli wniosek przez aklamację. 

Następnie P. Kozon przedstawiła wszystkie osoby i treść zgłoszonych przez nie uwag. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Lp. 
Data wpływu 

uwagi 

Nazwisko i imię, 

nazwa jednostki 

organizacyjnej 

i adres 

zgłaszającego 

uwagi 

Treść uwagi 

Oznaczenie 

nieruchomości, 

której dotyczy 

uwaga 

Ustalenia projektu planu  

dla nieruchomości, 

której dotyczy uwaga 

Rozstrzygnięcie Burmistrza Wyszkowa 

w sprawie rozpatrzenia uwagi 

 

Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej                     

w Wyszkowie 

w sprawie rozpatrzenia uwagi 

 

 

 

 

 

Głosowanie radnych 

 

 

 

Uwaga 

uwzględniona 

Uwaga 

nieuwzględniona 

 

Uwaga 

uwzględniona 

 

Uwaga 

nieuwzględniona 

1. 2. 3. 4. 5. 6. 7. 8. 9. 10. 11. 

 

   1. 

 

11.05.2011r. 

 

Wioletta Torbicz-

Rawska                               

ul. Powstańców 16         

07-200 Wyszków      

 

„1. Wykreślenie zapisu o terenie 

zalewowym obejmującym posesję 

przy  ul. Powstańców 16. 

 

2. Zabezpieczenie dojazdu do 

posesji na wypadek okresowych 

okolicznych podtopień poprzez 

podniesienie i utwardzenie                 

ul. Sobieskiego. 

 

3. Podjęcia natychmiastowych 

działań polegających na regulacji 

rzeki Bug oraz budowy wałów 

ochronnych na odcinku 

przepływającym przez Rybienko 

Leśne”. 
 

   

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 19 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

2. 

 

16.05.2011r. 

 

Urszula Racka          

Zbigniew Racki        

Dominik Racki         

Weronika Racka       

ul. Wołowskiego 5     

07-200 Wyszków 

 Brak zgody na: 

 „- przekształcenie na teren 

zalewowy, 

 

   - zmiana z terenu rekreacyjno-

wypoczynkowego na teren 

usługowo-mieszkalny o wysokiej 

kondygnacji”, 

 

  „Ponadto należy wykonać prace 

celem zabezpieczenia przed 

powodzią: 

 - pogłębienie rzeki Bug, 

 

 -zbudowanie wałów 

przeciwpowodziowych, 

 

  - oczyszczenie i pogłębienie 

stawów wzdłuż rzeki Bug, które 

będą zbiornikami retencyjnymi w 

chwili podwyższonego stanu rzeki” 

 

 

  

 

 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 

 

 

 

 

3. 

 

16.05.2011r. 

 

Janina i Krzysztof 

Bajorek                      

ul. Wąska 5              

07-200 Wyszków 

 

 Odrzucenie w całości projektu 

MPZP Rybienko Leśne. 

 

Działka nr 4986 

   

 

+  

 

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 19 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

4. 

 

18.05.2011r. 

 

 

 

 

Maria i Franciszek 

Kowalscy                       

ul. Powstańców 40  

07-200 Wyszków 

 

  Brak zgody na przekształcenie na 

teren zalewowy. 

 

 

 

. 

 

 

 

 

 

              + 

  

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 19 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 
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5. 

 

18.05.2011r. 

 

 

Henryk Zdunek               

ul. Powstańców 26a  

07-201 Drogoszewo 

 

 

  Brak zgody na wprowadzenie 

terenu zalewowego. 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

  

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 19 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

6. 

                    

18.05.2011r. 

 

 

Regina Gaweł           

Magda Gaweł               

ul. J. Słowackiego 11 

07-201 Wyszków 

 

  Odrzucenie w całości projektu 

MPZP Rybienko Leśne. 

 

Nieruchomość przy                         

ul.  J. Słowackiego 

11 

  

 

 

+ 

  

+ 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 19 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

7. 

 

18.05.2011r. 

 

 

Wiesław Gaweł               

ul. Powstańców 3 07-

201 Wyszków 

 

Odrzucenie w całości projektu 

MPZP Rybienko Leśne. 

 

 

  

 

 

+     
  

 

+ 
„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 20 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

8. 

 

1.06.2010r. 

 

 

Hubert Kamiński      

ul. Sardyńska 5/41  

02-761 Warszawa    

Jacek Stefanowicz    

ul. Lachmana 1/61   

02-786 Warszawa 

 

„1.Objęcie ochroną 

przeciwpowodziową 

przedmiotowej nieruchomości, 

zgodnie z zapisami 

obowiązującego Studium 

uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Wyszków (pkt 2.3.6 

Studium oraz rysunek Studium: 

strefa OPP/ip) 

 

2.Zmianę przebiegu granic obszaru 

specjalnej ochrony siedlisk 

„Ostoja Nadbużańska” PLH 

140011, które zgodnie                   

z rysunkiem projektu planu 

obejmują całość niniejszej 

nieruchomości. Proponujemy 

przesunięcie wschodniej granicy 

tej strefy z ulicy Powstańców na 

zachód, docelowo wzdłuż linii 

rozdzielającej tereny 

przeznaczone pod zabudowę 

(33MN) i tereny leśne (4ZL) na 

przedłużeniu ulicy Wołowskiego 

w kierunku południowo-

zachodnim”. 

 

„1.Objęcie ochroną 

przeciwpowodziową całości 

obszarów wyznaczonych                   

w Studium Uwarunkowań              

i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Wyszków 

jako strefę lokalizacji inwestycji 

celu publicznego związanych               

z ochroną przeciwpowodziową – 

zgodnie z pkt. 2.3.6 Studium oraz 

rysunkiem Studium: strefa 

OPP/ip. 

 

 

 

 

Nieruchomość przy 

ul. Powstańców 4/6 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Cały obszar 

Rybienka Leśnego 

 

  

 

 

 
 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” – 0 
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2.Zachowanie zgodności                         

z ustaleniami ww. Studium                     

w zakresie budów wałów 

przeciwpowodziowych tj. 

wyznaczenie w planie lokalizacji 

tych wałów – zgodnie z pkt. 1.2.3 

Studium. 

 

3.Wprowadzenie do planów 

zapisów umożliwiających 

niezwłoczne pogłębienie koryta 

Bugu w kierunku od Wyszkowa  

w stronę Stopnia Wodnego 

„Dębe” co spowoduje mniejsze 

zagrożenie powodziowe terenów 

Rybienka Leśnego” 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

9. 

 

19.05.2011r. 

 

Władysława Hanna 

Balicka                      

ul. J. Słowackiego 8          

07-201 Wyszków 

 

  Odrzucenie w całości projektu 

MPZP Rybienko Leśne. 

 

Działka nr  4950/2 

 

 

 

+  

 

 

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

10. 

 

19.05.2011r. 

 

Ewa Mościska-

Kowalczyk                

ul. Kolejowa 8           

07-201 Wyszków 

                                

 

„1.Wykreślenie zapisu o terenie 

zalewowym. 

 

2. Podjęcie natychmiastowych 

działań polegających na regulacji 

rzeki Bug oraz budowy wałów 

ochronnych na odcinku osiedla 

Latoszek” 

 

Nieruchomość przy 

ul. Kolejowej 8  

  

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

11. 

 

19.05.2011r. 

 

Bożena Pankowska                

ul. Powstańców 26    

07-201 Wyszków 

 

Odrzucenie w całości projektu 

MPZP Rybienko Leśne. 

 

Działka nr 5105/1 

   

+ 
 

 

+ 
„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

12. 

 

19.05.2011r. 

 

Mirosław Bonius      

ul. Powstańców 8A     

07-201 Wyszków 

 

  Brak zgody na wprowadzenie 

terenu zalewowego. 

 

 

Działka nr 5058/2 

   

 

+  

 

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

13. 

 

19.05.2011r. 

 

Monika Szulecka     

ul. Dziupli 6A          

02-454 Warszawa  

 

 

  Brak zgody na wprowadzenie 

terenu zalewowego. 

 

 

Działka nr 4978/2 

  
 

 

 

 

+ 

 

 

+ 
„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

14. 

 

19.05.2011r. 

 

Edyta i Tomasz 

Tolsdorf                          

ul. A. Mickiewicza 6                                 

07-200 Wyszków 

 

 1.Odrzucenie w całości projektu 

MPZP Rybienko Leśne.  

 

  2.Objęcie ochroną 

przeciwpowodziową Rybienka 

Leśnego, zgodnie z zapisami 

obowiązującego  Studium 

uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Wyszków pkt 2.3.6 oraz 

wyznaczenie w planie lokalizacji 

wałów przeciwpowodziowych 

zgodnie z pkt 1.2.3. Studium. 

 

 

Działka nr 4950/2 

  
 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 
 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 
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15. 

 

19.05.2011r. 

 

Olga Młynarska       

ul. J.Słowackiego 8/3   

07-201 Wyszków 

 

1.Odrzucenie w całości projektu 

MPZP Rybienko Leśne.                       

 

2. Podjęcie stosownych działań 

wymienionych w art. 80 ustawy 

prawo wodne w celu ochrony 

osób i mienia przed powodzią 

oraz naniesienia na planie 

lokalizacji wałów 

przeciwpowodziowych o których 

jest mowa w Studium 

uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Wyszków pkt. 1.2.3 

Studium.                               

 

3. Brak zgody na zmianę 

miejscowości  atrakcyjnej-

wypoczynkowej na uciążliwą-

usługową. 

 

 

Działka nr 4950/1 

   

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

16. 

 

19.05.2011r. 

 

Alicja Młynarska       

ul. J.Słowackiego 8/2   

07-201 Wyszków 

 

1.Odrzucenie w całości projektu 

MPZP Rybienko Leśne. 

                      

2. Podjęcie stosownych działań       

w celu ochrony ludzi i mienia 

przed powodzią m. in. budowy 

wałów przeciwpowodziowych 

oraz pogłębienie rzeki Bug. 

 

Działka nr 4950/1 

   

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 

 

17. 

 

19.05.2011r. 

 

Artur Skrzecz            

ul. A. Mickiewicza 9A            

07-200 Wyszków 

 

  Brak zgody na wprowadzenie 

terenu zalewowego. 

 

 

Działka nr 4978/1 

  

 

 

+ 
 

 

+ 
„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

18. 

 

19.05.2011r. 
 

Wiktor Młynarski       

ul. J.Słowackiego 8/1 

07-201 Wyszków 

1.Odrzucenie w całości projektu 

MPZP Rybienko Leśne.   

   

  2.Brak zgody na wprowadzenie 

terenu zalewowego. 

 

3. Utrzymanie zapisu, że tereny 

Rybienka Leśnego zagrożone są 

wodą stu i dwustuletnią.            

 

Działka nr 4950/1 

  

 

 

 

 
 

+ 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 

 

19. 

 

19.05.2011r. 
Edward i Romana 

Bonius                           

ul. Powstańców 8 07-

201 Wyszków 

 

  Brak zgody na wprowadzenie 

terenu zalewowego. 

 

 

Działka nr 5058/1 

   

 

+ 

  

 

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

20. 

 

19.05.2011r. 
 

Stanisław Jastrzębski               

ul. Powstańców 38  

07-201 Wyszków 

1.Wkreślenie wału 

przeciwpowodziowego. 

 

2.Budowa doraźnego 

zabezpieczenia chroniącego przed 

podtopieniami – w formie ścieżki 

ekologiczno-edukacyjnej. 

 

3.Podjęcie działań zmierzających 

do pogłębienia i bagrowania rzeki 

Bug na odcinku 5 km w 

miejscowości Kania Polska. 

    

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

  

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 
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21. 

 

19.05.2011r. 
 

Wojciech Wiśniewski               

Marzena Lach-

Wiśniewska                 

ul. Jagiellońska 20  

07-201 Wyszków 

 

  Brak zgody na wprowadzenie 

terenu zalewowego. 

 

 

Działka nr 5087/2 

   

 

+ 

  

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 

 

22. 

 

19.05.2011r. 
 

Krystyna Lach           

Wojciech Lach                 

ul. Powstańców 42         

07-201 Wyszków 

 

 Brak zgody na wprowadzenie terenu 

zalewowego. 

 

 

Działka nr 5088 

   

 

+ 

  

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 

23. 

 

19.05.2011r. 
 

Joanna i Wiesław 

Piórkowscy                 

ul. J.Słowackiego10  

07-201 Wyszków 

 

Odrzucenie w całości projektu 

MPZP Rybienko Leśne: 

1.Brak zgody na utworzenie 

kolejnych działek o charakterze 

usługowo-mieszkaniowym. 

 

2.Nieskuteczna informacja o 

przystąpieniu do prac nad 

zmianami planu. 

 

3. Brak zgody na wprowadzenie 

terenu zalewowego. 

 

 

Działki nr 4948/2, 

4948/1, 4964/2 

   

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

  

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 

 

24. 

 

20.05.2011r. 
 

Jolanta Murawska- 

Cudny                       

Tomasz Cudny                        

ul. Lenartowicza 15 

07-200 Wyszków 

 

 

Rozpoczęcie procedury od 

początku bądź przywrócenie 

terminów jakie przypadają na całą 

procedurę. 

    

 

+ 

  

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 

25. 

 

20.05.2011r. 
 

Jolanta Murawska- 

Cudny                       

Tomasz Cudny                        

ul. Lenartowicza 15 

07-200 Wyszków 

 

 

 

Sprzeciw przeciwko 

przekształceniu terenów na 

zabudowę usługowo-mieszkaniową 

Działka nr 4908/2 

oraz działki  w 

obrębie ulic: 

Wołowskiego, 

Lenartowicza, 

Poniatowskiego, 

które ulegają 

przekształceniu  w 

projekcie planu na 1 

UM. 

  
 

 

 

+ 

 

(wniosek uwzględniony 

w części dla działki nr 

4908/2) 

 

 

 

 

+ 

  

 

 

 

+ 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 

26. 

 

20.05.2011r. 
Jolanta Murawska- 

Cudny                       

Tomasz Cudny                        

ul. Lenartowicza 15 

07-200 Wyszków 

Brak zgody na wprowadzenie 

terenu zalewowego bez określenia 

w planie zabezpieczeń 

przeciwpowodziowych. 

 

Działka nr 4908/2 

   

 

+ 

  

 

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 

27. 

 

20.05.2011r. 
 

Katarzyna i Tomasz 

Juszkiewicz               

ul. Powstańców 44  

07-201 Wyszków  

Odrzucenie w całości projektu 

MPZP Rybienko Leśne z uwagi 

na: 

 

1. Niezgodność ze Studium 

uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Wyszków. Nowy plan 

Zagospodarowania nie przewiduje 

żadnych zabezpieczeń 

przeciwpowodziowych. 

  

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

+ 
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2.Wpisanie do Ewidencji zabytków 

nie istniejących budynków. 

 

3. Wprowadzenie linii zalewowej. 

 

4.Możliwość obniżenia 

powierzchni biologicznie czynnej 

do 35%. 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 

28. 

 

20.05.2011r. 
 

Małgorzata 

Kwiatkowska                  

ul. Olszewska 8/27 

00-792 Warszawa 

1. Oznaczenie terenu położonego 

nad stawami, wzdłuż ul. 

Wołoskiego jako teren zieleni 

urządzonej. 

 

2. Usunięcie zapisu o 

przeznaczeniu terenów 1ZU, 2ZU, 

3ZU,4ZU pod place zabaw i 

obiekty sportowe. 

 

3. Określenie maksymalnej 

długości elewacji frontowej 

(proponowana 16m) budynków 

sytuowanych na wydmach (tereny 

26,27,30,33,35,36,43,44 MN oraz 

12MNU). 

 

4. Ustalenie wymaganego 

wskaźnika miejsc parkingowych 

dla funkcji kościoła. 

 

5.Ustanowienie ul. Batorego (20,29 

KDD) drogą lokalną. 

 

6. Ustanowienie ul. Zakolejowej 

(3KDL) drogą dojazdową 

 

7. Likwidacja ścieżki pieszo-

jezdnej 9KDX. 

 

8.Włączenie do listy budynków o 

cechach zabytków kolejnych 

budynków znajdujących się na 

terenach 18, 20, 23, 25, 34, 39 

MN oraz 8,12 MNU. 

 

9. Wprowadzenie korekty 

redakcyjnej: odniesienie do § 

zamienić na odniesienie do § 4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§ 4 pkt 7.2 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

  

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 

 

29. 

 

20.05.2011r. 
 

Małgorzata Nałęcz               

ul. Powstańców 27  

07-201 Wyszków 

Jerzy Jungowski               

ul. Powstańców 29  

07-201 Wyszków 

 

1.Zastrzeżenia budzi linia 

określająca tereny zalewowe. 

 

2. Odrzucenie w całości projektu 

MPZP Rybienko Leśne i podjęcie 

realnych działań, tj. budowę 

zabezpieczeń 

przeciwpowodziowych na 

najniżej położonych terenach 

brzegowych oraz regulacje  i 

pogłębienie rzeki. 

 

Działki nr 5121, 

5123 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

+ 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

  

 

+ 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 
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30. 

 

20.05.2011r. 
 

Wojciech Kukwa               

ul. Kolejowa 6          

07-201 Wyszków 

 

1.Rozpatrzenie zasadności 

wprowadzania Nowego planu ze 

względu na brak oceny skutków 

finansowych oraz konsekwencji 

wprowadzenia nowego prawa 

miejscowego. 

 

2. Brak zgody na wprowadzenie 

terenu zalewowego. 

 

3.Doprowadzenie do zgodności 

projektu planu ze Studium 

uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego 

gminy Wyszków, w punktach 

dot.: 

-inwestycji związanych z ochroną 

przeciwpowodziową, 

 

-określenia polityki przestrzennej 

gminy, związanej z aktywizacją 

gospodarczą, poprawą jakości 

życia mieszkańców oraz 

podniesieniem atrakcyjności 

turystycznej gminy w oparciu o 

istniejące uwarunkowania, 

 

-ZC- wprowadzenia poprawnej 

strefy ochronnej cmentarza w 

nawiązaniu do wytycznych ze 

Studium, 

 

-brak odniesienia do alternatywnej 

przeprawy przez rzekę 

lewobrzeżnej części miasta. 

 

4.Ponowne podjęcie procedury 

uchwalenia planu i objęcie 

większym zakresem 

opracowywanego obszaru,  

 

5. Odwoływanie się planu 

miejscowego do innej jednostki 

organizacyjnej niż samorząd 

terytorialny (RZGW) jest 

niezgodne z prawem (czynnik 

korupcjogenny). 

 

 6.Zamieszczenie rzędnej 87,73 

npm w tekście planu jako rzędnej 

poziomu wody stuletniej. 

 

7.Zapis w tekście planu aby 

zachowany był willowy charakter 

architektury osiedla. 

 

8.Bezwzględny zakaz wycinki 

starodrzewu na terenie objętym 

granicami projektowanego 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

              + 
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               + 
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+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” – 0 
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nadbużańskiego parku 

krajobrazowego wskazanego               

w Planie Zagospodarowania 

Przestrzennego Województwa 

Mazowieckiego. 

 

9.Wyznaczenie jednakowej 

szerokości ulic 16KDD i 19KDD. 

 

10.Symetryczny układ 

skrzyżowania ulic 15KDD, 

16KDD i 14KDD podobnie w 

skrzyżowaniu 28KDD, 25KDD            

i 27KDD. 

 

11.Precyzyjne usytuowanie linii 

zagrożenia wody 1%. 

 

12.Wprowadzenie zakazu podziału 

nieruchomości na działki mniejsze 

niż 1000m². 

 

13.Połączenie ulic 35KDD 

Targowej z KDD Staszica                   

(obecnie teren mieszkaniowy). 

 

14.Rozdział 2 § 1 pkt1. Tekst planu 

nic nie mówi o  terenach 

przeznaczonych pod usługi 

natomiast na rysunku planu takie 

tereny występują trzykrotnie.  

 

15.Zakaz sytuowania szyldów             

i reklam o powierzchni większej 

niż 1,5m². Rozdział 3 § 4 pkt.9. 

 

16. Zakaz wprowadzania usług 

uciążliwych na terenach U,UM, 

PU. 

 

17.Zmiana terenu 1KK na 5 ZN. 

Rozdz. 4 § 1 pkt. 20. 

 

18.Zwiększenie powierzchni 

biologicznie czynnej 50% do 

60%. 

 

19.Wykreślenie zapisu „na 

wyższych kondygnacjach (poza 

parterem w tekście planu rozdz.  3 

§ 3 pkt 1.3) 

 

20.Powiększenie terenów 1ZU 

kosztem terenu 14MN. 

 

21.Wykreślenie z tekstu planu 

zapisu: „nakaz utrzymania 

jednakowej kolorystyki dla 

poszczególnych elementów 

elewacji budynku, takich jak: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

(uwaga uwzględniona 

w części) 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 
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+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 
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cokół, pilastry, stolarka okienna, 

balustrady: Rozdz. 3 § 4 pkt 2.d. 

 

22. Rozdz. 3 § 4 pkt 7.2.d). 

wykasować zapis „ilość miejsc 

parkingowych dla samochodów 

ciężarowych należy określić                 

w sposób indywidualny, 

dostosowując do programu 

zamierzenia inwestycyjnego”            

a w zamian wprowadzić 

warunkowy zakaz wjazdu 

pojazdom ciężarowym o masie 

całkowitej przekraczającej 3,5t. 

 

23. Rozdz. 4 § 4 pkt 4.3.c) 

zwiększenie frontu 

nowowydzielanych działek 20 do 

30m. 

 

24. Rozdz. 4 § 1 pkt 4.2.c) oraz 

rozdz. 4 § 1 pkt 5.2.c) zmiana 

powierzchni biologicznie czynnej 

z 35% na min. 50%. 

 

25. Wykreślenie z rozdz. 4 § 1 pkt 

4.6.e) oraz rozdz. 4 § 1 pkt 5.6.d) 

zapisu: „za wyjątkiem podziałów 

dostosowujących granice 

nieruchomości do linii 

rozgraniczającej tereny o różnym 

przeznaczeniu. 

 

26. Rozdz. 4 § 1 pkt 8.2.d) oraz 

rozdz. 4 § 1 pkt 5.2.d) zmianę              

z 15m na 14m. 

 

27. Zmiana rozdz. 4 § 1 pkt 13.2.d) 

oraz rozdz. 4 § 1 pkt 14.2.d) z 

wysokości dowolnej na max. 8m. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

+ 
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+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 
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+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

31. 

 

20.05.2011r. 
 

Wioletta Torbicz-

Rawska                         

Adam Rawski                    

ul. Powstańców 16           

07-201 Wyszków  

 

Wyłączenie działki z terenu 

zalewowego 

 

 

   

 

+ 

  

 

+ 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 

 

32. 

 

20.05.2011. 
 

Zbigniew Wyszyński               

ul. J.Poniatowskiego 2   

07-201 Wyszków 

1. Błędem merytorycznym jest nie 

objęcie zakresem opracowania 

terenu RZGW, jaki powinien 

dopuszczać zabudowę ścieżki 

pieszo-rowerowej, wału, i innych 

urządzeń/budowli służących do 

ochrony mieszkańców przed 

skutkami powodzi o czym jest 

mowa w studium. 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 
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2.Wprowadzenie nowego planu 

spowoduje nieodwracalne skutki 

finansowe, nowy plan ogranicza 

zasady zabudowy wynikające z 

wkreślenia linii terenów 

zalewowych. 

 

3.Linia zalewowa jest wkreślona 

niezgodnie ze stanem faktycznym. 

 

4. Plan został przygotowany na 

nieaktualnym podkładzie 

geodezyjnym mianowicie nie 

odnosi się do stanu faktycznego w 

terenie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

   + 

 

 

   

   + 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 

33. 20.05.2011r. Beata i Sławomir  

Janiszewscy             

ul. Kolejowa 13             

07-200 Wyszków 

Protest przeciwko: 

1.Wprowadzeniu linii zalewowej         

w obecnej formie. 

 

2.Braku zamieszczenia w planie 

propozycji zabezpieczeń 

przeciwpowodziowych. 

 

3.Zmianie przeznaczenia terenu z 

mieszkaniowego na usługowo-

mieszkalny. 

 

4. Przepisom dającym możliwość 

obniżenia powierzchni biologicznie 

czynnej do 35%. 

 

5. Możliwości budowania obiektów 

o wysokości powyżej dwóch 

kondygnacji. 

 

6. Ścięć rogów działek w celu 

poszerzenia ulic. 

 

7. Wprowadzaniu drastycznych 

zmian w organizacji i urbanistyce 

terenu bez właściwej oceny i próby 

zbilansowania korzyści i strat z 

tego wynikających. 

 

8.Nienależytej staranności                  

w poinformowaniu w skuteczny 

sposób wszystkich mieszkańców na 

etapie przystąpienia do zmiany 

planów. 

 

9.Odrzucenie w całości projektu 

MPZP Rybienko Leśne. 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

+ 

(w uzasadnionych 

przypadkach) 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

+ 

  

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 

 

34. 

 

20.05.2011r. 
Zofia Ankudowicz               

ul. Kolejowa 2        

07-201 Wyszków 

  1.Brak zgody na wprowadzenie 

terenu zalewowego. 

 

2.Należy bezzwłocznie rozpocząć 

prace związane z regulacją i 

pogłębieniem rzeki Bug. 

    

+ 

 

 

 

+ 

  

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 
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35. 

 

20.05.2011r. 
 

Jolanta i Sławomir 

Wyszyńscy                

ul. Kolejowa 11   07-

200 Wyszków 

 

Odrzucenie w całości projektu 

MPZP Rybienko Leśne z uwagi 

na: 

1. Niezgodność ze Studium 

uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Wyszków. Nowy plan 

Zagospodarowania nie przewiduje 

żadnych zabezpieczeń 

przeciwpowodziowych. 

 

2. Wpisanie do Ewidencji 

zabytków nie istniejących 

budynków. 

 

3. Wprowadzenie linii zalewowej. 

 

4.Możliwość obniżenia 

powierzchni biologicznie czynnej 

do 35%. 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

  

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 20 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 

 

 

 

36. 

 

23.05.2011r. 
 

Lech Leszczyński                

ul. A. Wołowskiego 3     

07-200 Wyszków 

    

1. Ograniczenie obszaru usługowo-

mieszkalnego (symbol w planie 

1UM). 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

  

 

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 20 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

37. 

 

23.05.2011r. 
 

Zofia Makowska                   

ul. Adampolska 5m18                          

03-913 Warszawa 

 

1.Odrzucenie w całości projektu 

MPZP Rybienko Leśne. 

 

2. Utrzymanie zapisu, że tereny 

Rybienka Leśnego są jedynie 

zagrożone wodą. 

 

Działka nr 4989 

   

 

+ 

 

 

+ 

 

 

  

 

+ 

 

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 20 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

38. 

 

24.05.2011r. 
 

Sylwia Zawadzka                

ul. J. Słowackiego 7     

07-201 Wyszków 

 

1.Projekt planu narusza wymagania 

ładu przestrzennego, w tym 

urbanistyki i architektury. 

 

2.Projekt planu narusza w dość 

istotny sposób walory 

architektoniczne i krajobrazowe 

terenu. 

 

3.Projekt planu jest niezgodny z 

wymaganiami ochrony 

środowiska, w szczególności w 

zakresie gospodarki wodnej. 

 

4.Projekt planu narusza prawo 

własności i nie uwzględnia 

społecznych skutków zmiany 

przeznaczenia terenu. 

 

 

 

 

 

 

Działka nr 4945/3 

   

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

  

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 19 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 
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39. 

 

 

24.05.2011r. 
 

Marek Zawadzi                

ul. J. Słowackiego 7     

07-201 Wyszków 

 

1.Projekt planu narusza wymagania 

ładu przestrzennego, w tym 

urbanistyki i architektury. 

 

2.Projekt planu narusza w dość 

istotny sposób walory 

architektoniczne i krajobrazowe 

terenu. 

 

3.Projekt planu jest niezgodny z 

wymaganiami ochrony 

środowiska, w szczególności w 

zakresie gospodarki wodnej. 

 

4.Projekt planu narusza prawo 

własności i nie uwzględnia 

społecznych skutków zmiany 

przeznaczenia terenu. 

 

5. Dopuszczenie zabudowy 

bliźniaczej  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Działka nr 4942 

   

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

  

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 19 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 
Uwagi po II wyłożeniu planu: 

 

1. 

 

02.04.2012r. 

 

Hubert Kamiński 

ul. Sardyńska 5/41 

02-761 Warszawa 

 

Wnioskuje o: 

 

- objęcie ochroną 

przeciwpowodziową nieruchomości 

położonej przy ul. Powstańców 4/6, 

zgodnie z zapisami obowiązującego 

studium, 

 

- zmniejszenie obszaru ochrony 

siedlisk ptasich , którym objęta jest 

cała nieruchomość (przesunięcie 

wschodniej granicy tej strefy z 

ulicy Powstańców na zachód) 

 

- „…objęcie ochroną 

przeciwpowodziową całości 

obszarów wyznaczonych w 

Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Wyszków jako strefę 

lokalizacji inwestycji celu 

publicznego związanych z ochroną 

przeciwpowodziową…”, 

 

- „…wskazanie na rysunku planu 

przebiegu zabezpieczenia 

powodziowego” 

 

 

 

cały obszar planu 

  

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

   + 

 

 

 

 

 

 

   + 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 19 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 
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2. 

 

03.04.2012r. 

 

 

Wojciech Kukwa               

ul. Kolejowa 6          

07-201 Wyszków 

 

Wnioskuje o: 

 
1. Doprowadzenie do zgodności 

projektu planu ze Studium 

uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania 

przestrzennego gminy 

Wyszków, w punktach dot.: 

 

    -inwestycji związanych z 

ochroną przeciwpowodziową, 

 

- określenia wskazań n.t. 

aktywizacji turystyki pieszo-

rowerowej na terenach objętych 

planem, 

 

-brak odniesienia do 

alternatywnej przeprawy przez 

rzekę lewobrzeżnej części 

miasta. 

 

2. Aktualizację podkładu 

geodezyjnego rysunku planu. 

 
3. Zakaz wycinki starodrzewu na 

terenie objętym granicami planu 

poza przypadkami, które nie 

pozwalają wpisać się 

nowoprojektowanej zabudowie 

w istniejący układ drzew. 

 
4. Wyznaczenie jednakowej 

szerokości ulic 16KDD i 

19KDD. 

 
5. Symetryczny układ 

skrzyżowania ulic 15KDD, 

16KDD i 14KDD podobnie w 

skrzyżowaniu 28KDD, 25KDD  

i 27KDD. 

 
6.  Dopisanie „9 - hotele” Rozdz. 

2§6 pkt.7.2)a) min. 3 m.p.  

 
7.  Rozdz. 2 § 6 pkt 7.2.d). 

wykasować zapis „ilość miejsc 

parkingowych dla samochodów 

ciężarowych należy określić                 

w sposób indywidualny, 

dostosowując do programu 

zamierzenia inwestycyjnego”            

a w zamian wprowadzić 

warunkowy zakaz wjazdu 

pojazdom ciężarowym o masie 

całkowitej przekraczającej 3,5t. 

 
 
 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 20 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” – 0 
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8.  Rozdz. 3 § 7 pkt 4.2)b)c) oraz 

rozdz. 3 § 7 pkt 5.2)b)c) zmiana 

powierzchni biologicznie 

czynnej z 35% na min. 45% 

oraz wskaźnika powierzchni 

zabudowy z max. 50% na max. 

40%. 

 

9.  Zmianę rozdz. 3 § 7 pkt 13.2)d) 

oraz rozdz. 3 § 7 pkt 14.2)d) z 

wysokości dowolnej na max. 

6m. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 20 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

3. 

 

03.04.2012r. 

 

Janina i Krzysztof 

Bajorek 

ul. Wąska 5 

07-200 Wyszków 

 

Zgłaszają sprzeciw odnośnie: 

1. Ustalenia terenu zalewowego 

na działkach nr 4986 i 4989 

 

 

4986, 4989  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

+ 

  

 

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 20 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

4. 

 

04.04.2012r. 

 

Rafał Groszyk 

ul. Graniczna 17 

07-201 Wyszków 

 

Dotyczy możliwości zwiększenia 

powierzchni zabudowy budynku 

gospodarczego i budynku garażu z 

35m
2 
do 100m

2 
(§ 5 pkt. 1 i 2) 

 

5036/15 

  

+ 
(zwiększenie powierzch. 

zabudowy budynku 

gospodarcz. i budynku 

garażu do 50 m²) 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 20 

 „przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

5. 

 

05.04.2012r. 

 

Zofia i Tadeusz 

Jabłońscy 

ul. Graniczna 19 

07-201 Wyszków 

 

Dotyczy możliwości zwiększenia 

powierzchni zabudowy budynku 

gospodarczego i budynku garażu z 

35m
2 
do 100m

2 
(§ 5 pkt. 1 i 2) 

 

5036/16 

  

   + 
(zwiększenie powierzch. 

zabudowy budynku 

gospodarcz. i budynku 

garażu do 50 m²) 

+  

 

 

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 20 

 „przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

6. 

 

05.04.2012r. 

 

Ewa i Józef Bluszko 

ul. Al. Wolności 14 

07-201 Wyszków 

 

Dotyczy możliwości zwiększenia 

powierzchni zabudowy budynku 

gospodarczego i budynku garażu z 

35m
2 
do 100m

2 
(§ 5 pkt. 1 i 2) oraz 

możliwości zwiększenia linii 

zabudowy. 

   

4974/1, 4974/2 

  

+ 
(zwiększenie powierzch. 

zabudowy budynku 

gospodarcz. i budynku 

garażu do 50 m²) 

+  

 

 

 

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 21 

 „przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

7. 

 

05.04.2012r. 

 

Ewa i Mieczysław 

Krystosik 

ul. Mikołaja 

Kopernika 10 

07-201 Wyszków 

 

Dotyczy możliwości zwiększenia 

powierzchni zabudowy budynku 

gospodarczego i budynku garażu z 

35m
2 
do 100m

2 
(§ 5 pkt. 1 i 2) 

 

5036/12 

  

+ 
(zwiększenie powierzch. 

zabudowy budynku 

gospodarcz. i budynku 

garażu do 50 m²) 

 

 

+ 
 + 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 21 

 „przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

8. 

10.04.2012r.  

Jolanta Murawska-

Cudny 

Tomasz Cudny 

ul. Lenartowicza 15 

07-200 Wyszków 

 

Wniosek aby tereny oznaczone w 

projekcie planu symbolami UM1 i 

UM2 zmienić na zabudowę 

mieszkaniową jednorodzinną MN 

    

 

 

+  + 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 21 

 „przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

9. 

10.04.2012r.  

Jolanta Murawska-

Cudny 

Tomasz Cudny 

ul. Lenartowicza 15 

07-200 Wyszków 

 

 

 

Sprzeciw wobec wpisaniu w plan 

terenu usługowego jako 

przeznaczenia głównego na terenie 

ozn. symbolami UM1 i UM2. 

    

 

 

 

+  + 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 20 

 „przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 
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10. 

10.04.2012r.  

Zbigniew Wyszyński               

ul. J.Poniatowskiego 2   

07-201 Wyszków 

 

Zgłasza następujące uwagi: 

1. Zmienić przeznaczenie działki 

4904/7 z lasu na teren zieleni 

nieurządzonej, zgodnie ze 

stanem faktycznym i dopuścić 

zabudowę. 

2. Linię ochrony 

konserwatorskiej przesunąć 

tak aby nie obejmowała 

działki nr 4936/2. 

3. Zmniejszyć strefę ochrony od 

stacji  transformatorowej dla 

działki nr 4936/2. 

4. Nie powiększać pasa 

drogowego o skosy, dla 

działki nr 5094. 

5. Zmniejszyć rzędne pokryw 

włazów studzienek 

kanalizacyjnych na terenie 

zalewowym. 

 

 

 

4904/7 

 

 

 

 

          4936/2 

 

 

4936/2 

 

 

5094 

  

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwag – 21 

„przeciw” – 0 

„wstrzym. się” - 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

11. 

11.04.2011r.  

Lech Leszczyński  

ul. Wołowskiego 3 

07-201 Wyszków 

 

Sprzeciw wobec wyznaczaniu 

zabudowy usługowej na jednostce 

2U, gdyż w studium jest to teren 

symbolem MU-M 

 

    

 

 

+  + 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 21 

 „przeciw” – 0 

„wstrzym. się” – 0 
 

 



P. Abramczyk poinformował, że przyjęto taki sposób głosowania, ponieważ na wszystkich 

komisjach Rady Miejskiej powyższe uwagi były szczegółowo omawiane oraz podawane były 

przyczyny ich nieuwzględnienia przez Burmistrza. 

P. Wróbel potwierdził wypowiedź P. Abramczyka, informując, że na Komisji Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych omawianie uwag trwało ok. 

2 godzin. W związku z tym, radni znają dokładnie temat i wiedzą nad czym głosują. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru 

Rybienko Leśne. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXIV/204/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru Rybienko Leśne. 
 

P. Biernacki -Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach do godz. 12.20. 

Po przerwie P. Biernacki wznowił obrady sesji. 
 

8) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie wspólnej realizacji 

inwestycji z Powiatem Wyszkowskim. Poinformował, że inwestycja pn. „Utworzenie 

Mazowieckiego Edukacyjnego Centrum Energii Odnawialnej oraz Termomodernizacja 

Budynków Użyteczności Publicznej Powiatu Wyszkowskiego” dotyczy ocieplenia ścian 

zewnętrznych budynku Gminy Wyszków i Starostwa Powiatowego. W związku z tym 

zadaniem, Gmina Wyszków przekaże w 2012 roku dotację dla Powiatu w wysokości 

42.655 zł.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXIV/205/12 w sprawie wspólnej realizacji inwestycji 

z Powiatem Wyszkowskim. 
 

9) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

Finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. Poinformował, że powyższa pomoc finansowa 

zostanie przeznaczona na przebudowę ul. I AWP – 118.353 zł oraz na remont dróg 

powiatowych położonych na terenie Gminy Wyszków metodą powierzchniowego utrwalenia 

w wysokości 50% wartości zadania, nie więcej jednak niż 60.000 zł. Zakres prac dot. remontu 

dróg obejmuje drogi w Kamieńczyku, Rybnie, Tulewie i Tulewie Górnym. Dodał również, że 

dotacja na przebudowę ul. I AWP została pomniejszona o kwotę 150.000 zł (pozostałość 

z rozliczenia za ubiegły rok). 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 
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P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXIV/206/12 w sprawie udzielenia pomocy Finansowej 

Powiatowi Wyszkowskiemu. 

10) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2043. Poinformował, że 

proponowane zmiany obejmują m.in.: 

 zmianę wydatków na zadaniu inwestycyjnym pn. „Budowa drogi w Skuszewie 

(ul. Przejazdowa)”; 

 zmianę wydatków na zadaniu termomodernizacja budynków użyteczności publicznej 

–  Urząd Miejski; 

 wprowadzanie zadania „Przygotowanie i dostarczenie obiadów dla dzieci w wieku 

szkolnym i dorosłych objętych wsparciem Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Wyszkowie”. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXIV/207/12 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2043. 
 

11) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wyszków na 2012 rok. Poinformował, że plan dochodów budżetu nie ulegnie 

zmianie, natomiast proponowane zmiany w wydatkach to  m.in.: 

 przekazanie dotacji dla Powiatu Wyszkowskiego na drogi publiczne powiatowe 

(108.353 zł); 

 zmniejszenie wydatków na budowę drogi (ul. Przejazdowa) w Skuszewie (119.393 zł); 

 zmniejszenie wydatków na termomodernizację budynku Urzędu Miejskiego 

(23.960 zł); 

 zwiększenie wydatków na remont podłóg w OPS (25.000 zł); 

 zwiększenie wydatków na zakończenie przebudowy parkingu przy cmentarzu 

komunalnym (10.000 zł); 

 zmniejszenie wydatków na wykonanie dokumentacji projektowej zadania „Budowa 

kanalizacji sanitarnej w ul. I AWP i Komunalnej” (70.000 zł); 

 zwiększenie wydatków na zadanie „Budowa wodociągu i kanalizacji sanitarnej – teren 

scalenia przy ul. Sikorskiego” (70.000 zł). 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 
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P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXIV/208/12 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2012 rok. 
 

12) Zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy za 2011 rok. 

Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2011 rok. 

Poinformował, że sprawozdanie finansowe (załącznik nr 3 do protokołu) zawiera dane łączne, 

wynikające z bilansów samorządowych jednostek budżetowych i samorządowych zakładów 

budżetowych. Zostało sporządzone zgodnie z przepisami ustawy o rachunkowości, ustawy 

o finansach publicznych oraz rozporządzeniem Ministra Finansów z dnia 5 lipca 2010 r. 

w sprawie szczegółowych zasad rachunkowości oraz planów kont dla budżetu państwa, 

budżetów jednostek samorządu terytorialnego jednostek budżetowych, samorządowych 

zakładów budżetowych, państwowych funduszy celowych oraz państwowych jednostek 

budżetowych mających siedzibę poza granicami Rzeczpospolitej Polskiej. Sprawozdanie 

finansowe przedstawia rzetelne i jasne informacje, istotne dla oceny sytuacji majątkowej 

i finansowej Gminy. 

W sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu (załącznik nr 4 do protokołu), 

Skarbnik poinformował, że dochody gminy zostały wykonane w 99,93% - w tym dochody 

bieżące w wysokości 104,68%, natomiast dochody majątkowe w wysokości 61,18% czego 

przyczyną było otrzymanie przez Gminę dotacji ze środków UE w wysokości 40,99 %.  

Wpływ podatków i opłat odnotowano na poziomie znacząco przekraczającym plan. Powyżej 

planu ukształtowały się również udziały Gminy w podatku dochodowym od osób fizycznych 

i prawnych. Najniższe wykonanie zanotowano we wpływach z opłaty eksploatacyjnej, czego 

powodem jest zmniejszenie skali wydobycia kopalin na terenie Gminy. 

W 2011 roku, ze środków unijnych na realizację zadań, Gmina otrzymała dotacje 

w wysokości 2.918.747,70 zł.  

Wydatki Gminy zostały wykonane w wysokości 93,22% - w tym wydatki bieżące 

w wysokości 95,91%, natomiast wydatki majątkowe w wysokości 81,57%. W ramach 

wydatków bieżących zrealizowano w większości zakres rzeczowy budżetu założony do 

realizacji w 2011 r. Na realizację inwestycji zaplanowano w budżecie Gminy kwotę 

17.858.530,82 zł. Wydatki inwestycyjne wykonano w kwocie 14.567.956,50 zł.  

Wszystkie inwestycje zaplanowane w budżecie na 2011 r. zostały wykonane, natomiast dwie 

inwestycje zostaną zakończone w 2012 roku.  

P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła 

najistotniejsze inwestycje zrealizowane w 2011 r.: 

1. Przebudowa ul. Przejazdowej w Skuszewie – etap II (ul. Przejazdowa  w km 0+700 do 

0+931) wraz z robotami dodatkowymi (odbiór 05.05.2011); 

2. Budowa ulicy Żytniej wraz z drogą gminną Wyszków - Sitno – etap I (bez chodników 

i parkingów) oraz budowa ronda na skrzyżowaniu ulicy Gen. Władysława Sikorskiego 

z drogą gminną Wyszków – Sitno – Etap III (odbiór 27.05.2011); 
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3. Budowa ul. Środkowej  w Leszczydole Nowinach (od km 0+700 do km 1+210) wraz 

z wjazdami (odbiór 28.07.2011); 

4. Przebudowa ciągu pieszo – jezdnego ul. Latoszek i ul. Przelotowej na odcinku od 

zjazdu z ul. Warszawskiej  do ul. Skarżyńskiego – etap I (ciąg pieszo - jezdny „A” 

dł.78 m i odcinek ulicy Latoszek od km 0+61 do km 0+335) (odbiór 25.05.2011); 

5. Budowa ulicy na Osiedlu Centrum – et. II (odbiór 11.08.2011); 

6. Przebudowa nawierzchni ciągu pieszo – jezdnego ulica Dobra w Rybienku Nowym 

(04.10.2011); 

7.  Przebudowa ciągu pieszego w pasie ul. 3 Maja w Wyszkowie (odbiór 07.09.2011); 

8. Przebudowa ciągu pieszo - jezdnego ul. Jana Kochanowskiego w Wyszkowie na 

odcinku od ul. Zapole do ul. Akacjowej (odbiór 27.12.2011); 

9. Budowa ul. Żytniej w Wyszkowie – wykonanie połączenia z  ul. Gen. Władysława 

Sikorskiego (odbiór 13.12.2011); 

10. Budowa stanu surowego budynku klubo – kawiarni „Świetlica wiejska” na działce 

nr 29 w Leszczydole Starym (odbiór 30.12.2011r.); 

11. Odprowadzenie wód deszczowych osiedla Latoszek w Wyszkowie – zlewnia nr 3 na 

odcinku od studni nr 8 do 11 i od studni 11 do wylotu nr 3 – działka nr 5289/2 (odbiór 

18.05.2011); 

12. Odnowienie elewacji budynku Szkoły Podstawowej nr 1 w Wyszkowie przy 

ul. 11 Listopada (ściana północna) (odbiór 19.09.2011); 

13. Modernizacja sali gimnastycznej w Rybienku Leśnym (odbiór 29.12.2011); 

14. Budowa monitoringu wizyjnego miasta et. II; 

15. Przebudowa ciągu pieszego na działce nr 3443/9 w Wyszkowie wraz z wykonaniem 

połączenia z chodnikiem przy ul. Stefana Okrzei (odbiór 21.04.2011); 

16. Budowa ul. Żytniej - wykonanie chodnika przy ul. Żytniej w Rybienku Nowym 

i Wyszkowie (z robotami uzupełniającymi) (odbiór27.05.2011); 

17. Przebudowa chodnika na skrzyżowaniu ul. Leśnej i ul. Jana Kochanowskiego 

w Lucynowie Dużym (z częściowym finansowaniem w ramach Funduszu Sołeckiego) 

(odbiór 25.10.2011); 

18. Przebudowa ul. Centralnej w Łosinnie – wykonanie chodnika szer. 2m, dł. 65m 

(w ramach funduszu sołeckiego) (odbiór 08.07.2011); 

19. Budowa 2 ciągów pieszo – jezdnych dojazdowych do ul. Szpitalnej w Wyszkowie w km 

0+598,1 oraz 0+653,3 (odbiór 10.06.2011); 

20. Przebudowa ciągu pieszego przy ul. 11 Listopada w Wyszkowie od ul. Pułtuskiej o dł. 

39 m (odbiór 28.05.2011); 

21. Przebudowa ciągu pieszego łączącego chodnik przy ul. Pułtuskiej z chodnikiem przy 

ul. Gen. Józefa  Sowińskiego w Wyszkowie o dł. 13,90m (odbiór 08.07.2011); 

22. Budowa chodnika przy ul. Środkowej w Leszczydole Nowinach (w ramach Funduszu 

Sołeckiego) (odbiór 01.07.2011); 

23. Przebudowa chodnika przy ul. Wincentego Witosa w Wyszkowie (odbiór 07.11.2011); 

24. Budowa chodnika w miejscowości Gulczewo przy ul. Szkolnej od km 0+636 do km 

0+689 na dł. 53m (w ramach Funduszu Sołeckiego) (odbiór 25.10.2011); 

25. Dowieszenie lamp oświetlenia ulicznego w miejscowości Natalin przy 

ul. Wyszkowskiej, Polnej i Szkolnej (odbiór 27.06.2011); 
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26. Dowieszenie lamp oświetlenia ulicznego w miejscowości Rybienko Nowe przy 

ul. Kasztanowej i ul. Dobrej Wróżki oraz w miejscowości Tumanek przy 

ul. Warszawskiej koło zatoki autobusowej (odbiór 19.12.2011); 

27. Wykonanie linii kablowej oświetlenia ulicznego w miejscowości Wyszków przy 

ul. Słowiczej (odbiór 16.12.2012); 

28. Budowa linii energetycznej oświetlenia ulicznego w miejscowości Wyszków – 

ul. Białostocka i Natalin – ul. Wyszkowska; 

29. Inwestycje rozpoczęte w 2011 r i przechodzące na rok 2012: 

 Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Rybienku Starym, Tulewie Górnym 

i Rybnie; 

 Budowa ciągu pieszo-jezdnego ul. Latoszek i ul. Przelotowej w Wyszkowie wraz 

z infrastrukturą towarzyszącą - etap II na odcinku od km 0+335 do km 0+989. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Chodkowski uważa, że słowo „kryzys” funkcjonuje w różnych samorządach, ale 

w Gminie Wyszków udało się tak gospodarować, aby to słowo nas ominęło.  

P. Abramczyk poinformował, że jest zadowolony z realizacji budżetu za 2011 rok. Uważa, 

że mimo tego, że nie był to łatwy rok i na pewno nie wszyscy mieszkańcy będą zadowoleni, 

na pewno będą jakieś uwagi do tego co zostało zrobione, należy zauważyć, że nie wynika to 

ze złej woli ani Burmistrza, ani radnych ani pracowników urzędu. Możliwości budżetu były 

ograniczone i na wykonanie więcej, gmina nie mogła sobie pozwolić. P. Abramczyk 

poinformował, że pozostał mu jedynie mały niedosyt po realizacji inwestycji budowy 

ul. I AWP. Uważa, że podczas realizacji tego zadania, inwestor, którym było Starostwo 

Powiatowe w Wyszkowie, nie wziął pod uwagę wniosków ani radnych ani mieszkańców tej 

ulicy, co powodowało niepotrzebne napięcia i nie do końca zadowalające zakończenie tego 

zadania. Uważa, że w przyszłości nie można dopuścić do podobnych sytuacji. Podsumowując 

poprzedni rok, wykonanie budżetu ocenił na 4+. Uważa, że polityka realizacji inwestycji 

i realizacji budżetu obrana przez Burmistrza jest jak najbardziej właściwa i prawidłowa, 

a osiągnięte wyniki napawają optymizmem na przyszłość. Poinformował, że będzie „za” 

udzieleniem Burmistrzowi absolutorium i poprosił radnych o to samo. 

P. Szczerba spytał z czego wynika rozbieżność między planowanymi a otrzymanymi przez 

Gminę dotacjami unijnymi? 

P. Skarbnik poinformował, że nie wszystko zależy od gminy. Przyznane w ubiegłym roku 

środki unijne, niestety nie wpłynęły na czas. Część z nich wpływa dopiero teraz. 

Burmistrz – P. Nowosielski podsumowując ubiegłoroczny budżet, uważa, że dochody 

w budżecie zostały dobrze zaplanowane i dobrze zrealizowane, a wydatki były trzymane 

w ryzach. Polityka ciągłego monitorowania wydatków i polityka oszczędności przynosi 

właśnie efekty. Mimo kryzysu, gmina zmniejszyła zadłużenie oraz nadal utrzymuje dosyć 

wysoki poziom inwestycji. Miasto cały czas się rozwija, budowane są kilometry 

infrastruktury, inwestowane są środki w  oświatę, opiekę społeczną, kulturę, sport i rekreację. 

Rozwój miasta i gminy to wyzwanie, któremu trzeba sprostać, bo jeżeli się tego nie zrobi, to 
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pozytywny proces rozwoju zostanie zahamowany. Żeby zasłużyć na piątkę w przyszłym roku, 

Burmistrz obiecał, że zostanie zwiększony poziom inwestycji, pod warunkiem dalszego 

utrzymania w radzie polityki monitoringu wydatków, monitoringu oszczędności i czasami 

trudnej ale koniecznej polityki reform. 

P. Piątek uważa, że mimo kryzysu, gmina dobrze sobie radzi. Uważa, że jedynym minusem 

jest to, że realizacja inwestycji jest rozproszona. Chyba lepiej by było, aby inwestycje 

realizować kompleksowo. 

P. Fijałkowska poinformowała, że na takie działanie gminy, duży wpływ ma dostępność 

w danym czasie do pozyskiwanych środków zewnętrznych. Żeby można było z nich 

skorzystać, gmina musi dostosować się do proponowanych możliwości a nie odwrotnie. 

P. Szczerba uważa, że realizacja inwestycji w tym i przyszłym roku powinna zostać 

zwiększona w tych miejscowościach, w których w ostatnim czasie zostały zlikwidowane 

szkoły. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2011 r. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XXIV/209/12 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2011 r. 
 

13) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa.  

Następnie P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał Uchwałę 

nr Os.201.2012 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 

27 kwietnia 2012 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Wyszkowa 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2011 rok wraz z informacją o stanie mienia 

jednostki samorządu terytorialnego i objaśnieniami (uchwała stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu).  

P. Rojek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej 

z dnia 31 maja 2012 roku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wyszkowa absolutorium za 

2011 r. Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu Gminy Wyszków 

za rok 2011 i wystąpiła do Rady Miejskiej w Wyszkowie o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Wyszkowa Panu Grzegorzowi Nowosielskiemu (wniosek stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu). 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XXIV/210/11 w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Wyszkowa.  

Następnie radni, wręczając bukiet kwiatów, pogratulowali Burmistrzowi wspólnie 

osiągniętego sukcesu. 
 

14) Sekretarz Gminy– P. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie podziału 

Gminy Wyszków na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu. Poinformowała, że ustawa wprowadzająca kodeks 
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wyborczy, zobowiązuje radę do uchwalenia nowego podziału na okręgi wyborcze. Wybory 

radnych na nową kadencję odbywać się będą w okręgach jednomandatowych, a nie jak 

dotychczas w okręgach wielomandatowych. Do tej pory były trzy okręgi wyborcze, teraz 

będzie ich dwadzieścia jeden. Sprawa podziału gminy na okręgi omawiana była w maju na 

wszystkich komisjach stałych Rady Miejskiej. Burmistrz uwzględnił w projekcie prawie 

wszystkie zgłoszone przez radnych wnioski. Projekt uchwały został również skonsultowany 

z Komisarzem Wyborczym w Ostrołęce i otrzymał pozytywną opinię. 

P. Wróbel zwrócił się z prośbą, aby podczas następnych wyborów, utworzyć w Gulczewie 

obwód głosowania. 

Sekretarz Gminy– P. Goździewska poinformowała, że w ciągu trzech miesięcy od dnia 

podjęcia uchwały w sprawie podziału gminy na okręgi, rada musi dokonać podziału na 

obwody głosowania. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr XXIV/211/11 w sprawie podziału Gminy Wyszków na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu. 
 

Ad. 9. 

P. Jastrzębska - Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji przedstawiła 

Sprawozdanie Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. Z o.o. z działalności 

Spółki za 2011 r. (załącznik nr 7 do protokołu). 

P. Abramczyk spytał jakie są plany związane z modernizacją istniejącej już sieci? Uważa, że 

w przyszłości mogą być problemy, jeżeli sieć nie będzie modernizowana. Już teraz zdarzają 

się zgłoszenia dotyczące niedrożnej kanalizacji sanitarnej w blokach. 

P. Jastrzębska poinformowała, że sieć kanalizacyjna przebudowywana jest sukcesywnie 

z azbestowej na pcv. W pierwszej kolejności należało zająć się oczyszczalnią, następnie SUW-

em, przepompowniami, a w dalszej kolejności modernizacją sieci. Co do niedrożności sieci, 

najpierw należy ustalić czyją jest własnością – PWiK czy spółdzielni mieszkaniowej, dopiero 

można podjąć dalsze działania. Często okazuje się, że niedrożność sieci wynika po prostu ze 

złego jej użytkowania. 

P. Zaremba spytał czy obecnie notuje się jakieś większe straty wody? 

P. Jastrzębska poinformowała, że straty wody zawsze są, Przedsiębiorstwo w coraz szerszym 

zakresie prowadzi monitoring na sieci. Zakładane są wodomierze główne na sieci prowadzącej 

do poszczególnych miejscowości. Dzięki temu będzie można porównywać między tym ile 

wody pobierają odbiorcy, a tym jakie wskazanie jest na wodomierzu.  

P. Wróbel spytał, czy można coś zrobić, aby w czasie gdy jest sucho, zwiększyć w sieci 

ciśnienie wody? 

P. Jastrzębska poinformowała, że słabsze ciśnienie spowodowane jest przebudową Stacji 

Uzdatniania Wody. Dopóki inwestycja nie zostanie zakończona, czyli do dnia 30 października, 

mogą występować takie problemy. 
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Ad. 10. 

P. Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki przeprowadziła dwie 

kontrole, wynikające z planu pracy komisji. Jedna z nich miała miejsce 18 czerwca na Stacji 

Uzdatniania Wody, druga – 20 czerwca w miejscowości Sitno. 

P. Wróbel poinformował, że radny Turek i radny Zaremba na posiedzeniu Komisji Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych zwrócili się z prośbą o wyrównanie 

odcinka drogi od trasy Łochów – Wyszków, na wysokości krzyża Kardynała Wyszyńskiego, 

w kierunku Lucynowa (tzw. „Trakt Napoleoński”). Ponadto, P. wróbel zaprosił wszystkich na 

X Międzysołeckie Igrzyska Sportowo – Rekreacyjne, które tradycyjnie odbędą się 

w Gulczewie w dniu 15 lipca. 

P. Abramczyk w imieniu mieszkańców osiedla „Norwida”, prezesa spółdzielni 

mieszkaniowej oraz swoim własnym, podziękował za dofinansowanie do wykonanego tam 

placu zabaw. 

P. Chodkowski zwrócił się z prośbą do dyrektorów szkół, aby przed wakacjami uczulili 

młodzież szkolną przed niebezpieczeństwami czyhającymi podczas kąpieli w rzekach. 

P. Mickiewicz złożył wniosek, aby, jeżeli jest to technicznie możliwe, wyłączyć połowę lamp 

oświetlających Skwer Jana Pawła II. Uważa, że w tej chwili jest ich trochę za dużo. 

Z-ca Burmistrza – P. Warpas poinformował, że obchody 510-lecia nadania Wyszkowowi 

praw miejskich to doskonała okazja, aby podkreślać wszelkie wartości historyczne, związane 

z dziejami Wyszkowa, ale także wspierać osoby, które takimi zagadnieniami się zajmują. Taką 

właśnie inicjatywą jest wydanie książki pt. „Cmentarz parafialny w Wyszkowie”, której 

autorką jest P. Elżbieta Szczuka, natomiast fundatorem Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski. 

(Przekazano radnym i wszystkim obecnym na sali po jednym egzemplarzu książki). 

P. Dziubłowski uważa, że na wysokości banku PKO i banku Millenium należałoby 

wygospodarować więcej terenu pod miejsca parkingowe.  

Burmistrz – P. Nowosielski nawiązując do oświetlenia Skweru Jana Pawła II, uważa, że to 

dobrze, że mieszkańcy również dbają o publiczne pieniądze, ale ten plac ma imponować, 

przyciągać. Należy również pamiętać, że organizowanych jest tam wiele imprez i ten plac 

musi być dobrze oświetlony. Urząd popracuje nad takim rozwiązaniem technicznym, które 

pozwoli na to, by czasowo wyłączać część lamp. 

 

Ad. 11. 

O godzinie 14.15 uznając porządek obrad XXIV Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej P. Józef Biernacki dokonał zamknięcia obrad. 

 

 

   Protokołowała       Sekretarz obrad          Przewodniczący Rady  

 

Bożena Czerwińska   Kazimierz Turek   Józef Biernacki 


